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Zwracam sig z uprzejm4 prc$b4 w imieniu mieszkaric6w

osiedla Kazrmierza Wielkiego, osiedla Rybnica o zbudorvanie

nowoczesnego placu zabaw dia dzieci i silownig zevtnEttm4

dla doroslych. Nalery za7rracry6,Zena tym prgznie rozwliaj4cym sig

osiedlu jest potrzeba dogodnego placu zabaw i atrakcyjnego miejsca

gdzie mlodzie? i doro$li w spos6b aktywny i bezpieczny bgd1mogli

spgdzai wolny czas.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powaLan'.em


